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Distrikt 241 
SWEDEN 

 
 
 

Protokoll fört vid distriktsårsmöte i Vimmerby 2019-10-19 
 
 
 
Klubbpresident Kristina Jonsson hälsade alla välkomna till Vimmerby och hon 
beklagade att IW-Doktorn Margareta Wargelius pga personliga skäl inte kunde 
delta. 
 
Distriktspresident Lillemor Karlsson tände det vita ljuset för att hedra medlemmar 
som gått bort. Efter en tyst minut läste Lillemor en dikt och tände det blå ljuset för 
vänskap, hjälpsamhet och internationell förståelse. 
 
§1 Distriktsmötet öppnas 
Distriktspresidenten hälsade alla välkomna med ett särskilt välkomnande till 
rådspresident Agneta Svensson och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Mötets behöriga utlysande 
På fråga om mötet var behörigt utlyst svarade mötet ja. 
 
§3 Godkännande av föredragningslistan 
Föredragningslistan godkändes. 
 
§4 Rådspresident Agneta Svensson har ordet 
Rådspresidenten började med att citera världpresidenten Phyllis Carter, Together we 
can. Genom att vara medlemmar i Inner Wheel kan vi hjälpa andra att uppnå sina 
drömmar samtidigt som vi njuter av vänskapen i våra klubbar. SIWR´s tema för året är 
kommunikation och målet är inga nedlagda klubbar. Rådspresidenten fortsatte med att 
dels ge exempel på hur hon tänker om kommunikation dels bjuda in till en diskussion 
om hur vi ska nå våra mål. Många deltog i diskussionen som blev väldigt positiv och 
väckte nya tankar. 
 

❖ Om vi inte syns och hörs så finns vi inte 

❖ Våga tänka och testa nytt 
❖ Utmana stadgarna, anpassa till nutid 

❖ Var lite wild & crazy 

❖ Utnyttja sociala media 

❖ Låna idéer från andra klubbar 
(Rådspresidentens powerpointbild) 
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§5 Upprop av delegater och övriga deltagare 
Sekreteraren förrättade upprop varefter deltagarförteckningen lades till handlingarna. 
Bilaga DÅM1. Tidigare distriktspresidenter uppmärksammades. 
 
§6 Val av justerare tillika rösträknare 
På förslag valdes Lilian Ralphsson och Birgitta Paulin, Linköping IWC. 
 
§7 Presentation av VU 
VU´s ledamöter presenterade sig 
 
§8 Godkännande av protokoll från distriktsmötet i Linköping 2019-03-23 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  
 
§9 Distriktets verksamhetsår 2018-2019 

1. Sekreteraren läste upp årsberättelsen, vilken godkändes och lades till 
handlingarna. Bilaga DÅM2. 

2. Distriktsskattmästare Asta Nilsson presenterade årets ekonomiska rapport 
samt årsbokslutet vilket godkändes och lades till handlingarna. Bilaga DÅM3 
och 4 

3. Fråga uppkom från mötet avseende innevarande verksamhetsår som visade ett 
negativt resultat i budgeten. Med hänsyn till storleken på distriktets kapital 
accepterade distriktsmötet i mars det budgeterade negativa resultatet. 

4. Revisionsberättelsen lästes upp vari revisorerna föreslog att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet. Distriktspresidenten tackade revisorerna och berättelsen lades 
till handlingarna. 

5. På förslag från distriktspresidenten beslutade mötet att årets överskott skulle 
tillföras kapitalet. 

 
§10 Ansvarsfrihet för VU för verksamhetsåret 2018-2019 
Mötet beviljade VU ansvarsfrihet. 
 
§11 Fyllnadsval 
På distriktspresidentens förslag att välja Gunilla Blomqvist, Linköpings IWC till 
distriktssekreterare för innevarande verksamhetsår svarade mötet ja. Gunilla tackade 
för förtroendet. 
 
§12 Svenska Inner Wheel Rådets och IW-nytts verksamhetsår 2018-2019 
Det noterades att årsberättelse, ekonomisk rapport, årsbokslut och revisionsberättelse 
fanns att läsa på svenska Inner Wheels hemsida. Mötet godkände årsberättelse, 
ekonomisk rapport och årsbokslut. 
 
§13 Ansvarsfrihet för SIWR och IW-nytt för verksamhetsåret 2018-2019 
Mötet föreslog ansvarsfrihet i enlighet med revisorernas berättelse. 
 
§14 Hjälpverksamheten 
Distriktsskattmästaren presenterade rådsskattmästarens redovisning av bidrag till 
hjälpprojekt under tiden 15 mars 2018 till 15 mars 2019. Bilaga DÅM 5. 
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Viss osäkerhet har uppstått i klubbarna kring huruvida det finns ett förslag om att inte 
längre ha Garissa som ett internationellt projekt utan i stället lyfta fram 
Panziisjukhuset. DISO Lilian Bergholtz informerade om att SIWR inte lagt en motion om 
detta. Det noterades att oavsett ”status” på ett projekt står det klubbarna helt fritt att 
välja vilken verksamhet de vill stödja. 
 
Projektet Silviasystrarna diskuterades också. Ett antal regioner har infört utbildning i 
demensvård. Mötet saknade både information och kunskap för att avgöra huruvida 
dessa utbildningar är jämförbara med den utbildning som sker hos Silviasystrarna. 
Klubbpresident Eila Medin, Nybro-Emmaboda IWC åtog sig att utreda frågan 
 
§15 Nomineringar till SIWR verksamhetsåret 2020-2021 
Nedanstående personer är nominerade 
 
Rådspresident Ewa Jägevall Skövde S:ta Eli IWC 
Vice Rådspresident, vakant 
Vice Nationalrepresentant  
Past Rådspresident, Agneta Svensson Filipstad IWC 
Nationalrepresentant, RISO 
 
Rådssekreterare Rose-Marie Wahlgren Stockholm Västra 
  IWC  
Rådsskattmästare Monique Mellin Skurup IWC 
 
Inga förslag till nomineringar hade inkommit från distriktets klubbar. 
 
Nedanstående personer är föreslagna och utses av SIWR. 
 
Redaktör/Medieansvarig Elisabet Jensen  Helsingborg Kärnan 

  IWC 
Matrikelredaktör Lena Blom  Sandviken IWC 
Arkivarie Agneta Mellgren  Arboga IWC 
Webmaster Elisabeth von Friesendorff Lund IWC 
IT-samordnare Annika Ahlqvist   Arboga IWC 
 
§16 Motioner från SIWR 
Inga motioner hade inkommit. 
 
§17 Förslag från SIWR 
Inga förslag hade inkommit. 
 
§18 Motioner från klubbarna 
Inga motioner hade inkommit. 
 
§19 Frågor och förslag från klubbarna 

 Inga frågor eller förslag hade inkommit före mötet men under mötet kom en fråga om 
arkivering. Distriktsarkivarie Ingrid Nilzén svarade. Bara original ska sparas, 
månadsbrev och protokoll från valmöte och årsmöte tex. 
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§20 Delegaterna har ordet 
  
Linköping Trevligt samarbete med Norrköping på IW-dagen. Besök på 

museet och utställningen ”Det blå skåpet”. Spännande 
besök på sjukhuset för att få se visualiseringsteknik. 

 
Norrköping Föreläsning om biståndsprojekt i Guatemala – klubben 

skänkte 2.500 kronor. Gästen Eva Holm berättade om när 
hon gick på skidor i 14 dagar med allt hon behövde under de 
dagarna i en ryggsäck. Klubben erbjuder läxhjälp via 
Frivilligcentralen. 

 
Nybro-Emmaboda Medlemmarna har lärt sig att använda hemsidan. 

Medlemmarna har själva tagit fram förslag till möten och 
också själva agerat. Så mycket intressant de har att berätta! 

 Klubben har haft besök av en pedagoghund. Nu förbereder  
 man 50-årsjubileet i Nybro, Pukeberg 
 
Vadstena Tyvärr har klubben ingen fast lokal men man åker runt och 

besöker trevliga ställen, tex Vädersta café och ett 
konstgalleri. Sofi Bäck har berättat från ett barnhem i 
Jerusalem. Vadstena som också fyller 50 år i höst skjuter  
sitt firande till i maj nästa år. 
 

Västervik De ”gamla” medlemmarna har 3-minuters berättelser. 
Sommarmöte och även årsmöte på Gränsö slott. 
Månadsträffar dels i konsthallen för att kombinera med en 
utställning dels i bokhandeln för att få en presentation av 
nya böcker. 

 
Vimmerby I november har klubben brasaftnar där grupper av 

medlemmar träffas hemma hos varandra. Klubben har 
medlemsmöte där grupper arbetar med rådets 8 punkter. 

 Man använder 3 minuter för att beskriva hur man gör för att 
utveckla medlemsintaget. 

 
§21 Rapporter från VU 
DISO beskrev sitt uppdrag att dels följa och vidarebefordra vad som händer   
internationellt dels lämna underlag till IW-nytt avseende klubbarnas aktiviteter. Hon 
påpekade vikten av att det finns bilder och föreslog att den som ansvarar för texten ser 
till att någon fotograferar på mötet. Övriga ledamöter pratade om nyrekryteringar till 
VU. Det är ju både trevliga och tacksamma uppdrag!  
 
§22 Distriktsmöte i Norrköping  
Inga-Britt Gustafsson hälsade alla välkomna till Norrköping och Scandic Nord  
den 28 mars 2020. 
 
§23 Distriktspresidenten har ordet 
Distriktspresidenten hade inte mycket att tillägga, då det varit mycket bra och trevliga 
diskussioner.   
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§24 Distriktsårsmötet avslutas 
Lillemor tackade mötesdeltagarna för deras engagemang och Vimmerbyklubben för ett  
både trevligt och välordnat möte. Mötet avslutades genom att Lillemor konstaterade 
att VU hade mycket trevligare genom att se alla mötesdeltagarna istället för som 
deltagare bara få titta på VU.  
 
 
Vid protokollet 
 
 
Gunilla Blomqvist 
Distriktssekreterare 
 
 
Justeras: 
 
 
Lillemor Karlsson  Lilian Ralphson      Birgitta Paulin 
Distriktspresident  Justerare       Justerare 
 
 
 
 
Vimmerby IWC:s medlemmar presenterade ett vackert och spännande prisbord till sitt 
lotteri. Prisbordet hade ett tema – av kvinnor för kvinnor - . Lotteriet inbringade 4.382 
kronor och pengarna kommer att skänkas till IW-doktorn. 


